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OR-RM.0012.1.23.2020 

OR-RM.0012.2.26.2020 

OR-RM.0012.3.22.2020 

OR-RM.0012.4.39.2020 

OR-RM.0012.5.18.2020 

OR-RM.0012.7.43.2020 

Protokół Nr 2/20 

 

ze wspólnego posiedzenia : Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego , Komisji Przestrzegania Prawa , 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Turystyki, Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska, 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie odbytego w 
dniu 23 czerwca 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Koronowie. 

 

Wspólne posiedzenie stałych komisji o godzinie 9:00 na terenie Szkoły 

Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie otworzyła i posiedzeniu 

przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Katarzyna Szulta-

Romaniuk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk 

powitała wszystkich Radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu wspólnych komisji odbywającym się   w Szkole Podstawowej Nr 

2 im. Jana Pawła II w Koronowie uczestniczyło 13 Radnych na ogólny stan 21 

Radnych. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Po dokonaniu wizytacji Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie 

o godzinie 10:45 Radni wraz z zaproszonymi gośćmi przybyli do Urzędu 

Miejskiego w Koronowie celem kontynuacji wspólnego posiedzenia stałych 

komisji.  
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W posiedzeniu wspólnym komisji odbywającym się w Urzędzie Miejskim w 

Koronowie uczestniczyło 14 Radnych na ogólny stan 21 Radnych. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk 

odczytała porządek posiedzenia, do którego nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Koronowie 

na terenie Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie. 

2.Wizytacja Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie. 

3.Stwierdzenie kworum. 

4.Przedstawienie przez Dyrektora Miejsko-Gminnego Zespołu  Edukacji w 

Koronowie analizy demograficznej w perspektywie 5 lat dla roczników 

rozpoczynających obowiązek szkolny dla wszystkich dzieci z terenu Gminy 

Koronowo. 

5.Analiza inwestycji dotycząca rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim oraz sformułowanie wniosków. 

6.Analiza inwestycji dotycząca budowy ścieżki rowerowej Okole-Wierzchucin 

Królewski. 

7.Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Ad.4 

Przedstawienie przez Dyrektora Miejsko-Gminnego Zespołu  Edukacji w 

Koronowie analizy demograficznej w perspektywie 5 lat dla roczników 

rozpoczynających obowiązek szkolny dla wszystkich dzieci z terenu Gminy 

Koronowo. 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła 

przekazała Radnym analizę demograficzną w formie papierowej. Pani Dyrektor 

dokonała wprowadzenia do tematu i szeroko omówiła sytuację demograficzną 
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w perspektywie 5 lat dla roczników rozpoczynających obowiązek szkolny dla 

wszystkich dzieci z terenu Gminy Koronowo.  

 

Ad.5 

Analiza inwestycji dotycząca rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim oraz sformułowanie wniosków.  

Przystępując do analizy dotyczącej rozbudowy Szkoły Podstawowej w 

Wierzchucinie Królewskim pochylono się między innymi nad następującymi 

zagadnieniami: 

Czy jest możliwość pozyskania funduszy z zewnątrz na dofinansowanie 

zaplanowanej inwestycji ? 

Jakie są największe problemy i potrzeby Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim? 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła 

przedstawiła informację o aktualnej liczbie uczniów, która wynosi 185 oraz o 

planowanej licznie uczniów w roku szkolnym 2020/2021. Poinformowała o 

utworzeniu dwóch oddziałów „0” z  czego do jednego trafią dzieci w wieku lat 

sześciu a do drugiego dzieci młodsze. Łącznie potrzebnych jest dziesięć sal 

lekcyjnych – w tym jedna sala gimnastyczna i dziewięć sal dydaktycznych. 

Zasygnalizowała również poważny problem jakim jest brak toalet oraz potrzebę 

wykonania generalnego remontu, w tym podniesienie górnej kondygnacji oraz 

remont dachu. Przedstawiła również informację o potrzebie utworzenia 

dodatkowych sal na potrzeby odbywających się dodatkowych zajęć 

dydaktycznych. Mowa jest tutaj o salach dla logopedy, psychologa oraz 

pedagoga szkolnego. Potrzebna jest również wymiana całej instalacji grzewczej. 

Radna Pani Ewa Szymańska - modernizując budynek należy pochylić się nad 

utworzeniem tak zwanej sali żłobkowej. Należy najpierw ustalić jakie jest 

zapotrzebowanie na pomieszczenia a następnie należy zastanowić się jakie  

kroki dalej poczynić. Jest propozycja utworzenia więcej sal lekcyjnych jak 

dziesięć. 

Radna Pani Sławomira Polewana – propozycja usztywnienia ilości sal 

dydaktycznych i koniecznie utworzenie sal dla potrzeb kształcenia 

specjalistycznego. 
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 Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła 

– demografia pokazuje, że mamy klasy pojedyncze i tak zostanie. Potrzeba na tą 

chwilę dziesięć sal lekcyjnych. Jeden budynek jest najbardziej optymalnym 

rozwiązaniem. Nie ma potrzeby budowy drugiego budynku.  

Radna Pani Ewa Szymańska – projekt otrzymany podczas komisji wyjazdowej 

do Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim byłby odpowiedni. Łącznik 

łączący dwa budynki byłby idealnie wykorzystany na potrzeby kształcenia dzieci 

młodszych. 

Radny Pan Henryk Borowicz – przychylam się do rozbudowy szkoły. Jestem za 

projektem, który przedstawił obecny Pan Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Wierzchucinie Królewskim z łącznikiem łączącym dwa  budynki. Popieram 

rozbudowę szkoły.  

Radna Pani Ewa Szymańska – czy jest szansa w tym roku pochylić się nad 

opracowaniem kalkulacji kosztów jakie należałoby ponieść w przypadku 

remontu Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim bądź jej rozbudowy. 

Burmistrz Patryk Mikołajewski – zapytanie wystosowanie w kierunku Radnych 

aby zastanowili się i podjęli decyzję czy remontowana ma być Szkoła 

Podstawowa Nr 2 w Koronowie czy Szkoła Podstawowa w Wierzchucinie 

Królewskim. 

Przewodnicząca Rady Miejskie w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk 

- poruszyła kwestię dołączenia do  szkół na terenie naszej gminy piętnastki 

dzieci z likwidowanej Szkoły Podstawowej w Trzemiętowie. 

Radny Stanisław Gliszczyński – ile klas należałoby podzielić w przypadku 

dołączenia dzieci z likwidowanej szkoły Podstawowej w Trzemiętowie? Kto 

ponosiłby koszt dowozu tych dzieci do szkół ? 

Radny Pan Piotr Mitera – należałoby przekalkulować ile dzieci z likwidowanej 

Szkoły Podstawowej w Trzemiętowie pójdzie do szkoły w Witoldowie a ile do 

Wierzchucina Królewskiego. 

Radna Pani Ewa Szymańska – jestem za remontem Szkoły Podstawowej w 

Wierzchucinie Królewskim a nie za remontem Szkoły Podstawowej Nr 2 w 

Koronowie. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – należy podjąć decyzję czy ma być 

przeprowadzony remont czy przebudowa Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim. Jakie jest zapotrzebowanie ? Należy również pochylić się nad 
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zmianą obwodów szkolnych w całej gminie. Głównie dotyczy to Szkoły 

Podstawowej w Witoldowie. Propozycja aby do tego obwodu dołączyć dzieci z 

Więzowna, Salna i Bytkowic. Przy okazji należałoby zmienić kursy autobusów 

szkolnych. 

Radny Pan Artur Koper – autobus połączony ze zmianą obwodów pomoże 

dzieciom i rodzicom w podjęciu decyzji o posłaniu dzieci do szkoły Podstawowej 

w Witoldowie. 

Burmistrz Patryk Mikołajewski – przedstawił propozycję zlecenia sporządzenia 

ekspertyzy budowlanej dotyczącej Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim. 

Radna Pani Ewa Szymańska – prośba o przedstawienie dokumentacji 

dotyczącej rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim. Czy 

miałaby ona przebiegać jednoetapowo czy dwuetapowo. 

Radny Pan Artur Koper – należy poznać kosztorys i zakres prac remontowych w 

Szkole Podstawowej Nr 2 w Koronowie. Informacja jest potrzebna w celu 

wyboru czy remontować Szkołę Podstawową w Wierzchucinie Królewskim czy 

w Koronowie.  

Radny Henryk Borowicz – mamy w budżecie zabezpieczone na rozbudowę 

Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim sto tysięcy złotych.  

Burmistrz Patryk  Mikołajewski – prośba o przegłosowanie wniosku o 

sporządzenie ekspertyz dla Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie  Królewskim 

oraz dla Szkoły Podstawowej Nr 2 w Koronowie.  

głosowanie: 

„za” - 13 głosów 

„przeciw” - 0 głosów 

„wstrzymali się” – 0 głosów 

 

Radna Ewa Szymańska – pytanie czy  kwota w wysokości stu tysięcy złotych 

jest w budżecie zabezpieczona oraz czy  zostanie ona przekazana na realizację 

remontu bądź rozbudowy jednej ze szkół.  
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Ad 6.  

Analiza inwestycji dotycząca budowy ścieżki rowerowej Okole-Wierzchucin 

Królewski.  

Przewodnicząca Rady Miejskie w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk  

dokonała wprowadzenia do tematu oraz przywitała zaproszonego gościa -

projektanta Pana Andrzeja Sawoszczuk – właściciela Pracowni Inżynierii 

Komunikacyjnej IKAR. 

Pan Andrzej Sawoszczuk – przedstawił informacje dotyczące realizowanego 

projektu budowy ścieżki rowerowej Okole-Wierzchucin Królewski. Pierwsza 

część techniczna – dokumentacja jest gotowa. Druga część okołoprojektowa – 

tutaj dokumentacja jest do dopracowania, ponieważ brakuje decyzji 

administracyjnych a dokładniej decyzji wodnoprawnych. Nie są wymagane 

decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach. Niestety brak decyzji 

wodnoprawnych jest największym problemem i przeszkodą przy realizacji 

projektu. Pozwolenia wodnoprawne dotyczą wszystkich punktów, gdzie na 

ścieżce rowerowej potrzebne jest odwodnienie. Wniosek do Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie złożony został w grudniu 2019 roku.  

 

Ad.7 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk   

dokonała zamknięcia wspólnego posiedzenia  stałych komisji. 

   

Protokół sporządziła 

Beata Kolasińska      

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

 w Koronowie 

/-/ Katarzyna Szulta-Romaniuk 
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